

EG-Konformitätsbescheinigung

EC Declaration of Conformity



Sicherheitsstiefel

Safety boot

Sicherheitsstiefel "Image"

Safety boot "Image"

Art. M022077

Dieses Produkt ist identisch mit der PSA, die Gegenstand der von dem akkreditierten Prüfinstitut:

This product is identical with the PPE for which the EU type examination certificate number was issued by the accredited testing institute:

TÜV Rheinland

ausgestellten EG-Baumusterprüfbescheinigung basierend auf Prüfbericht 21206265 001 war und dem Verfahren nach der Richtlinie 89/686 EWG unter Kontrolle der gemeldeten Stelle unterliegt: TÜV Rheinland Nr. BP 60093376 0001

Based on test reports, 21206265 001 and is subject to the procedure in accordance with the directive 89/686/EEC under the supervision of the notified body: TÜV Rheinland No. BP 60093376 0001

Wir erklären, dass dieses Produkt mit folgender Norm oder normativen Dokument übereinstimmt:

EN ISO 20345:2011

We declare under our sole responsibility that this product is in conformity with the following standard or standardization document:

EN ISO 20345:2011

gemäß den Bestimmungen der Richtlinie:

89/686/EWG

according to the provisions of the directive:

89/686/EEC

Würth Modyf GmbH & Co. KG
Germany - 74653 Künzelsau



Würth Modyf GmbH & Co. KG
Benzstraße 7 D-74653 Künzelsau-Görschbach
Fernando Koeh

Telefon: (0 79 40) 54 80-0

Telefax: (0 79 40) 54 80-80

info@modyf.com www.modyf.com



Ein Unternehmen
der Würth-Gruppe